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Summary Notes of the 8th ARB Meeting 2011-2012 
2011-2012 第八次建築師註冊管理局會議簡要 
Date: 20 April 2012 
日期：2012 年 4 月 20 日 
 
1. Nominations to Government Committees 

政府委員會提名 
The Buildings Department made the actual appointments for Authorized Persons’ 
Registration Structural Engineers, and Registered Geotechnical Engineers’ Disciplinary 
Board for 3-year term starting 1 April 2012 to 31 March 2015. 
屋宇署為結構工程師認可人士註冊及註冊岩土工程師紀律委員團實際委任以下建築師，任期
3 年,從 2012 年 4 月 1 日至 2015 年 3 月 31 日。 
1) CHI Wuh Cherng Daniel (re-appointment) 

戚務誠（再度委任） 
2) LAM Ping Hong Robert (re-appointment) 

林秉康（再度委任） 
3) CHEE Wai Hung Simon (re-appointment) 

       池偉雄（再度委任） 
4) CHEUNG Kwong Wing (new appointment) 

       張光穎（再度委任） 
5) LEE Kim Kwung James (new appointment) 

     李劍強（再度委任） 
    
2. Registration Issues 

關於註冊事宜 
The Board endorsed 132 fresh application who was eligible to register with ARB under 
sections 13(1)(a)(i)1 and (iii)2 of ARO and 1 re-application for registration who was 
eligible to register with ARB under section 13(1)(a)(i) of ARO. 
管理局同意通過 132 份符合註冊建築師註冊條例 13(1)(a)(i) 1 和 (iii)2 的新申請 – 須是學
會會員及已在建築學及其他學科的考試中取得合格，並曾接受訓練及取得經驗的人，而該等
考試、訓練及經驗，是獲得管理局在一般或個別情況下接納為不低於學會會員標準的資格
的。及 1 份符合註冊建築師註冊條例 13(1)(a)(i) 的重新申請 – 須是學會會員。 
 

3. HKIA’s Appointment of ARB Members 2012-2014 
香港建築師學會委任 2012-2014 建築師註冊管理局成員 
20 nominations were received and would be presented to the HKIA Council at the Council 
meeting on 12 May 2012 for consideration.  
已收的20個提名。將提交2012年5月12日召開的香港建築師學會理事會會議上考慮。 
 

4. Annual Report 2010-11 
2010-11 年報 
The Annual Report 2010-11 was uploaded to ARB website on 2 May 2012. 
2010-11 年報於 2012 年 5 月 2 日上傳至建築師註冊管理局網站。 

                                                 
1
 Section 13(1)(a)(i) of ARO says: 

The Board shall not register a person as a registered architect unless - 
(a)He – (i) is a member of the Institute; or 

2
 (iii) has passed such examinations in architecture and other subjects and has received such traning and   

experience as the Board may accept, either generally or in a particular case, as a qualification of a standard not 
less than that of a member of the Institute; and 
 

 


